
在读证明
张三，男，汉，生于1990年01月01日。于2010年09月经全国普通高等学校入学考试录取进入我校电子信息工程学院电气工程及其自动化专业学习，学制4年，现为本科四年级学生。我校是被中华人民共和国教育部认可的全日制高等学校。如满足我校毕业条件，该生将于2014年6月毕业。

       												    西安工业大学
                                          		2013年12月23日
Education Certificate
[bookmark: _GoBack]ZHANG San, male, Han (Nationality), was born on January 1, 1990, having passed National College Entrance Examination, was enrolled in Xi’an Technological University in September, 2010, majoring in Electrical Engineering and Its Automation in the School of Electronic Information Engineering. The length of schooling is four years. Now he is a senior student. Xi’an Technological University is a full-time higher education institution accredited by the Ministry of Education of the People's Republic of China. If ZHANG San meets all the requirements for graduation, he will graduate in June, 2014.

Xi’an Technological University 
Date of Certification: December 23, 2013


（说明： 根据自己的实际情况，修改黄色标注的部分，其他部分不用修改， 修改完之后取消所有的黄色标注，并删除本红色说明部分。）
